
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. szeptember 15-ei rendkívüli nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel polgármester, Patkós Éva alpolgármester, Batta Attila Viktor képviselő, 

Harmat Mihályné képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kötél János 

képviselő,  

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, Vasas István városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető, Dóczi 

Józsefné jegyzőkönyvvezető, Csekő István informatikus.  

 

Szűcs Dániel: Rendkívüli nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, 

a napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 11 fő képviselő 

közül jelen van 7 fő, az ülés határozatképes. Bejelentéssel vannak távol Kovács Péter József, Patkós 

Lajos, Rózsa Endre Bertalan és dr. Siposné Varga Ildikó képviselők. 

Az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. Jegyzőkönyv hitelesítőknek Batta Attila Viktor és 

Kovács Mihály képviselő urakat kérem fel. 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2022. szeptember 13-án kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontot tárgyalja meg.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

161/2022.(IX.15.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. szeptember 15-ei rendkívüli nyilvános ülése 

napirendjének jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2022. szeptember 15-ei rendkívüli 

nyilvános ülése napirendjét. 

 

1. A TOP_Plusz-1.1.3-21 kódszámú, „Helyi és térségi turizmusfejlesztés” című pályázati 

felhívás keretében tervezett pályázat benyújtásáról és tervezett műszaki-szakmai tartalmáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester  

 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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1.napirend 

 

A TOP_Plusz-1.1.3-21 kódszámú, „Helyi és térségi turizmusfejlesztés” című pályázati felhívás 

keretében tervezett pályázat benyújtásáról és tervezett műszaki-szakmai tartalmáról 

 

Szűcs Dániel: Ismerteti az előterjesztést.   

 

Kovács Mihály: Támogatom ezt a beruházást, hiszen régi álma valósulhat meg a mezőtúri lakosoknak 

és valamennyire felzárkózhatunk a környező települések színvonalához. Van-e arra információ, hogy 

mi lesz akkor, ha az unió megvonja egy részét az uniós támogatásoknak? A Magyar Állam akkor is 

jótáll-e a pályázati pénzekért, tehát számíthatunk-e nyertes pályázat esetén erre a fejlesztésre, vagy 

ez is halasztásokat fog hozni, mint az energetikai pályázat a lakosság részére. Tavaly októberben 

olyan döntést született, hogy tavasszal majd elkezdődnek a napelemes a fejlesztések a lakosság 

körében, majd elhalasztódott ez év október 31-ig és még most sem volt olyan ember a 48.000 

pályázóból, aki már pénzt kapott volna a fejlesztéséhez. Itt is az lehet a probléma, hogy nincs meg a 

háttérben a fedezet.  

 

Szűcs Dániel: Három pályázatunk nyert már a TOP Plusz pályázatok közül. Az egyik az Élhető város, 

a másik Városi Sportcentrum energetikai megújítása és a Harmatcsepp Óvoda felújítása. Ezeknek az 

összegei már a MÁK-nál vezetett számláinkon vannak. Jelen pillanatban nincs még megállapodás az 

EU-val. Felelős választ a mai napon arra nem tudok adni, hogy a most benyújtott pályázatokkal mi 

lesz a jövőben. Bízom benne, hogy mielőbb megszületik a megállapodás. Jelenleg az EU-val 

kapcsolatos tárgyalások vége még nem érkezett el, azt olvastam róla, hogy csökkentett támogatást 

fogunk kapni, ami azt jelenti, hogy 25 %-ot fog visszatartani az EU. Ezek alapján azt gondolom, hogy 

a pályázatoknak a 75 %-át meg fogjuk kapni, a maradék pénzről később lesz majd döntés.  

 

Kovács Attila: Részt vettem a strandfürdővel és az INVICTUS KFT-vel kapcsolatos 

megbeszéléseken. Aggályaink vannak azzal kapcsolatosan, hogy amennyiben nyer ez a pályázat, 

hiszen ez a prioritásunk, viszont el fog indulni egy másik beruházás is a legutóbbi megbeszélések 

alapján. Ebben is majd hamarosan döntést kell hoznunk, mert ez is már olyan stádiumban van. A 

fenntarthatóság szempontjából hogyan tudjuk majd ezt a városi strandfürdőt üzemeltetni? Nagyon 

fontos, hogy mi csak olyan pályázatot támogatunk, amelyben az energiahatékonyság maximálisan ki 

lesz használva. A fosszilis energiákra épülő üzemeltetést most már hanyagolni kell, mert van itt 

nekünk meleg vizes kutunk, és ezzel fűtjük majd a meglévő uszodánkat és a fürdőrészlegünket. 

További beruházások szükségesek, gondolok itt a napelemek telepítésére, amellyel a szivattyúkat 

tudjuk működtetni, hogy önfenntartó legyen ez az uszoda, mert jelen pillanatban még nem teljesen 

az. Amennyiben elindul az INVICTUS KFT beruházása, ez a kettő nem fogja fedni egymást. Innentől 

kezdve az üzemeltetési költségek hogyan terhelik Mezőtúr Város Önkormányzatának költségvetését. 

Az INVICTUS KFT kiviteli terveiben a tervező a fosszilis energiákra is kénytelen támaszkodni, 

hiszen külön gázzal kellene megtáplálni ezt az új beruházást. Amikor elkészül mindkét fejlesztés, 

akkor az Mezőtúr Város Önkormányzatát fogja érinteni hosszú vagy rövidtávon mindenféleképpen, 

és nem mindegy, hogyan tudjuk ezt majd lekezelni.  

 

Szűcs Dániel: Olyan pályázatot kívánunk beadni, ami abszolút abba az irányba megy, hogy 

fenntartható legyen ez a fejlesztés és utána a strandfürdő is. Az INVICTUS KFT-vel folytatott 

megbeszélés után az irány az lesz, hogy az INVICTUS önállóan fogja ezt a beruházását 

megvalósítani, az önkormányzat forintálisan nem tud ebben a beruházásban és az üzemeltetésben 

részt venni. Erről majd megint döntenie kell a képviselő-testületnek. Az önkormányzat minden 

segítséget meg fog adni, amit tud, hogy segítsük egymást. Nem szerencsés, hogy ez a beruházás most 

fog majd elindulni a jelenlegi gazdasági környezetben, azonban most jutott el oda a kft., hogy újra 
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leadták azokat az adatokat, amelyeket hónapokkal ezelőtt kértünk tőlük. Most beszélünk arról, hogy 

a beruházás hogyan tud elindulni. Javasolom, hogy csak olyan hozzájárulást adjon a testület, amelyet 

biztosítottnak látunk, amelyet tőlünk független építkezéssel és üzemeltetéssel tud majd megvalósítani 

a kft. Az önkormányzat és az INVICTUS beruházása egymástól függetlenül tud majd üzemelni. 

Amikor hozzájárulunk a Kft. beruházásához, akkor legyen olyan pont a hozzájárulásban, melyben 

rögzítjük azt a szándékát az INVICTUS KFT-nek, hogy egy másik pályázatot is be kíván vonni 

megújuló energiával.  Ezt a témát majd pénzügyi bizottsági ülésen megbeszéljük. Bízom benne, hogy 

nagyon hosszú idő után egy nagyobb fejlesztést tudunk hozni a Mezőtúri Strandfürdő és a Fedett 

uszodára.  

Kérdés, vélemény van-e? (Nincs.) 

Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal - egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

162/2022.(IX.15.) képviselő-testületi határozata 

 

a TOP_Plusz-1.1.3-21  kódszámú, „Helyi és térségi turizmusfejlesztés” című pályázati felhívás 

keretében tervezett pályázat benyújtásáról és tervezett műszaki-szakmai tartalmáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – a helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § 

(1) és a 13. § (1) biztosított hatáskörében eljárva – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata vissza nem térítendő támogatás elnyerését célzó pályázati 

támogatási kérelmet nyújt be a városi strandfürdő turisztikai célú fejlesztésére a TOP_Plusz-

1.1.3-21 kódszámú, „Helyi és térségi turizmusfejlesztés”című pályázati felhívás keretében 

a határozati javaslat mellékletében meghatározott főbb műszaki-szakmai tartalommal, a 

pályázatban igényelhető maximális támogatási összeg, azaz bruttó 400.000.000 Ft 

figyelembe vételével.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a pályázati kérelem benyújtásához dokumentumok aláírására, a szükséges 

intézkedések megtételére, a támogatási kérelem előkészítésére és határidőben történő 

benyújtására. 

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: 2022. szeptember 19. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal  

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

Városfejlesztési és Turisztikai Csoport 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 
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5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

 

Szűcs Dániel: Munkánk végére értünk, képviselő-testületi ülésünket bezárom.  

 

 

                                                                     K.m.f. 

 

 

 

 

      Szűcs Dániel              dr. Enyedi Mihály 

       polgármester          jegyző 

 

 

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

             Batta Attila Viktor            Kovács Mihály 

        önkormányzati képviselő                                                       önkormányzati képviselő 

 

 

 

 

Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető 


